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PROTOKOT. NR 24/04
z posIEDZEt{IA KoMISil oSw,qry, KULTURv,

ZDROWIA I OPIEKI SPOLECZNEJ
W D|VIU 14 puádziernika 2004 roku.

Kornisja OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej rozpoczgla
posiedzenie o godzinie I 1t"' w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4c ej zalqcznlk
do niniej s zego protokolu.

PrzewodnrczEcy J. Zipbiiski na wstgpie przywital Przewodnicz4cq Rady
Miejskiej p. E. WiSniewskq wszystkich radnych przybylych na posiedzenie
kornisji, oraz kierownika ZPOZ p. M. Boguslawskiego.
PrzewodniczEcy wyjaSnil, 2e posiedzenie zwolal na proSbg p. M.
Boguslawskiego po konsultacji z ZastQpc4 Przewodnicz4cego p. A. Hatnyrn.
Poprosil kierownika, aby zreferowal trudnE sytuacjg w ZPOZ w Jpdrzejowie.

Kierownik rozpocz$ od przyblilenia bielEcej sytuacji w ZPOZ. Za ostatnie
osiem rniesigcy odnotowali dodatni wynik finansowy, ale kwesti4 kluczow4,
która rzutuje na dzialalnoSó zakladu to roszczenia pracownicze. Kwestia kontroli
w zakresie pielpgniarstwa Srodowiskowo-rodzinnego i w zakresie refundacji
ieków wyraínie rzutuj4 na kondycjg finansow4zal<tadu. Powolal sig na cyfry
zatnieszczone w Infonnacj i (zaL4cznlk do Protokolu) dotycz4ce wyniku
finansowego- wynosi on 164. 265,95 zl, natomiast na rzecz roszczen bylych
pracowników wyegzekwowano do wrzeSnia 74. 880,60 zl., dodatkowo w
miesiqcu pazüierniku do chwili obecnej wyst4pilo 4 bytych pracowników o
egzekucjp swoich raszczeh na kwotp 35.963,6721. Kierownik postawil sam sobie
pytanie, azy w ramach wlasnych Srodków i mozliwoSci finansowych moglibv
zalatwtó te egzekucje komornicze. Odpowiedzial, ze jesli chodzi o bylych
pracowników kwestia ta moglaby byó lepiej lub gorzej finansowo za\atwiona,
jednak w obliczu lawiny podobnych roszczei pracowników aktualnie
zatrudnionych w zaktraüie, kierownictwo byloby bezradne i sytuacja bylaby
podobna jak w szpitalu.
Drug4 sytuacj4 która ále wptywa na dzialalnoéé zakladu to sporna kwestia
dotyczqca kontroli Narodowego Funduszu Zdrowia. Kierownik przyblizyl temat
mówi4c, 2e po kontroli NFZ naliczyl kwotp 333 tyS zl odnoSnie pielpgniarstwa
érodowiskowo- rodzinnego (akoby te Swiadczenia w czpsci nie byly
wykonywane), w zwiqzku z azym NFZ zatyczyl sobie z,wrot kosztów za Ie nie
wykonywane Swiadczenia. Druga czpÉó to kwota 7 3AAú dotycz4ca refundacji
recept. Do tego p. posel B. Kiziúska wniosla sprawg dotyczqcq
nieprawidlowoSci w jgdrzejowskim ZPOZ. Dyrektor Swigtokrzyskiego



Oddzialu NFZ wystosowal pismo, w którym mowa o tym, 2e nie mole dlvlej
czekaé na rozstrzygnigcia Prokuratury í zwraca sig do Kierownika, aby zacz$
zwracaó zakwestionowane kwoty, oraz aby podal sposób, w jaki ewentualnie
chcialby splacaó pieni4dze.

Na posiedzenie Komisji przybyl Burmistrz L. Kapcia.

Kierownik wyjaSnll, ze nie wnikajEc przynajmniej na razie czy ta jest sluszne
czy nie, poprosil o calkowite umorzenie naliczonych kwot. Otrzyrnal
odpowiedZ, 2e takie rozwiqzanie nie jest moZliwe. Zaproponowal, wigc
dyrektorowi, 2e zacznie splacaó te zakwestionowane kwoty, ale poprosil, aby
dyrektor bior4c pod uwagQ roszczenia pracownicze rozlo2yl platnoSó na 2A raL
poczEwszy od stycznia 2A05 roku. Dyrektor odpisal, 2e to tak2e nie jest
moZliwe, bo koúczy siQ rok obrachunkowy i platnoSó musi byc rozlo2ona na
cztery raty (pahdziernik, listopad, grudziei i styczeú). Ostatecznie Dyrektor
zaproponowal w piSmie skierowanym do Kierownika, aby poczqwszy od dnia
25.X zacz$ splacaó po 43 tyi;. zl przez trzy miesiqce, oraz w rniesi4cu styczniu
dalsze 211 tyS zl. Kierownik przypomnial, 2e budzet rniesigczny zakladu wynosi
190 tyÉ zl- na Éwiadczenia pracownicze i na wykonywanie Swiadczeú. JeSli
rozpoczElaby sig egzekucja nie starczyloby nawet na pensje pracownicze, w
sposób v,ryraLny uleglaby zachwianiu plynnoSó finansowa zakladu. Kierownik
odczyfal pismo skierowane do Dyrektora NFZ w odpowieüi na pismo z dnia
l2.X br., w którym wyjaénia, 2e ten sposób rozliczania w sposób pewny wplynie
na zachwianie równowagi finansowej zakladu, a co za tym idzie do calkowitego
zaprzestania dzialalnoSci ZPOZ w Jpdrzejowie. Kierownik wyjaénll, 2e jest to
sprzeczne z art.231 nowej ustawy o Swiadczeniach opieki zdrowotnej, który
mówi: ,, Fundusz zapewnia ciqgtoSó udzielania Swiadczei zdrowotnych
ubezpieczonym". Dodal tak2e" 2e on nie kwestionuje zasadnoéci oddawania
pienigdzy, jedynie sposób egzekucji. Satysfakcjonuj4cy bylby taki, który nie
zachwialby plynnoSci finansowej zakladv i nie wplyn4l na los pacjenta.
Poinforrnowal takhe, ze wnosi sprawg na drogg s4dow4 celem ustalenia spornej
interpretacji zapisu umowy z NFZ. Nastgpnie kierownik zapoznal zebranych z
treÉci4 pisrna z Federacji ZwiEzku Pracodawców .,Porozurnienie
Zielonogórskie", których poprosil, po dol4czeniu odpowiedniej dokumentacji, o
przedstawienie stanowiska w tej sprawie. Porozumienie to przedstawilo pewne
uchybienia fonnalne w trakcie przedrniotowej kontroli, których dopuScil sig
organ kontroluj4cy, m. in. kontroluj4cy nie przedstawili upowaZnieú do
przeprowadzenia kontroli, kontrola odbyla sig pod nieobecnoSó osoby, która
reprezentuje Swiadczeniodawce, poza tym powinny byó wskazane zastrzelenia
do wniosków pokontrolnych. PodsurnowujEc kierownik wspomniat, Le
cytowane ,,Porozumienie.." jest jedynym w Polsce znacz4cyrn zrzeszeniem
éwiadczeniodawców (wykonuj4cych éwiadczenia rnedyczne). Kierownik
wspomnial, 2e wystosowal m. in. na kanwie tego pisma, pismo procesowe do



S4du Okrggowego w Kielcach. Kierownik chcialby, aby sqd zabezpieczyl kwotp
nienaleznie naliczon4 za rzekomo nie wykonywane Swiadczenia z zakresu
pielggniarstwa Srodowiskowo- rodzinnego do czasu ustaleniaprzez s4d zapisów
umowy, która wiqirc ZPOZ z NFZ. Ostatecznie kierownik stwierdzll,2e kwestia
splaty do NFZ, oraz roszczenra pracownicze stanowi4 ogromne zagro2enie dla
funkcjonowania zakladu. Jeéli chodziloby tylko o splaty zaleg\ych roszczen
pracowniczych sytuacja nie bylaby jeszcze taka zla. W tym wypadku jednak
kierownik zwraca sig z proSb4 do Radnych i Burmistrza, jako jednostka
organizacyjna gminy, o polnoc w tym zakresie, o dzialanie w sposób
przewidziany dla takiej sytuacji. Kierownik dodal, 2e nie wystppowalby na
drogp s4dow4, gdyby nie byl upewniony w tym. co robi. Uwaía on.2e Fundusz
nie ma racji. Poinformowal takhe, 2e administracyjnie sprawa jest jnL
zakoiczona i nie dala ona zadawalaj4cych rezultatów. Zaproponowany sposób
oddawania pienigdzy jest dla kierownika nie do przyjgcia. Zwróc|l takze uwagg
radnych, i2to, ze NFZ twierdzi, 2e nie mo2e umorzyé platnosci, gdyz koúczy sig
rok obrachunkowy nie jest do koúca prawd4. Umowa z NFZ jest umowE
cywilno- prawn4, co za tym idzie kuzda ugoda jest rnozliwa. Zakwestionowana
kwota dotyczy lat 2001 - 2002 wipc kierownik nie rozumie, czernu wiqze sig j4 z
rokiern 2404, poza tytn sama kontrola miala rniejsce w roku 2003. Wedlug
kierownika argumentacja NFZ jest, co najrnniej w4tpliwa. Kierownik poprosil
radnych, aby wzigli pod uwagg dobro pacjenta.

Radny J. Kgdra zapftal kierownika, czy skoro sprawa jest w s4dzie, gdyz
kierownik sip odwolal i nie ma wyroku to moíe byó rozpoczgte Sci4ganie
naleZnoéci. Poza tym zapytal, dlaczego kierownik prosi o rozlohenie platnoSci
na raty, skoro nie zgadza z naliczonymi kwotami. ZapytaL takhe, czy prawd4
jest, 2e to kierownik spowodowal kontrolg w NFZ i przez to dostali oni
bezwarunkowe polecenie éci4gania wszystkich naleznoSci.
Kierownik odpowiedzial, 2e nic nie jest mu wiadomo w kwestii nasylania
kontroli. Poza tym wyjaSnil, 2e w prawie polskim dotycz4cym Sci4gania
naleZnosci jest tak, 2e najpierw nalely plació a potem mo2na dochodzió s4dowo,
czy te naliczenia byly sluszne azy nie. Kierownik dodal, 2e w trosce o dobro
pacjentów odwolywal sig gdzie sig tylko da, aby zakwestionowaó wyniki
kontroli. Przy miesiEcznyrn budzecie 193 tys zl, (600/o to place i pochodne,
reszta to zakup leków, klisz, placenie za media) - 330 tyí zl to dla nich
stanowczo za duho, wplynie to na plynnoSó finansowq zakladu. A przeciel
ustawa 231 rnówi o obowi4zku zapewniania prze NFZ ci4gloSci swiadczen
medycznych. Kierownik wspomniat takze o projekcie uchwalv o warunkaclr
ogólnyclr i szczególowych kontraktowania Swiadczeú zdrowotnych, gdzie jest
zapis rnówiapy, ze NFZ ma prawo w wyniku kontroli zakwestionowaó 1%o z
miesiEcznego budZetu by nie doprowadzió do upadku zakladu (nie jest
wiadorno, czy projekt ten przejdzie).



Radna J. Szreniawa zapytata czy nie lepsza bylaby ugoda ni2 droga s4dowa., a
skoro kierownik chce plació to czy nie moZna dojSó do porozumienia w kwestii
platnoÉci na raty. Kierownik M. Boguslawski wyjaSnll, 2e na pocz4tku prosil o
rozlohenie na 20 rat, w obliczu negatywnej odpowiedzi, na 10, ale ostatecznie
stanglo na 4 rafach. Dodal takíe, 2e nie widaó elastycznoéci NFZ w tej kwestii.
Jeéli s4d wyda wyrok na korzySé, ZPOZ, to jakakolwiek kwota bgdzie zasqdzona
NFZ musi oddaó Jq wraz z odsetkami. JeSli czekaó do wyroku s4du to z
oczywistym wstrzymaniem sig z naliczaniem kwot. Kierownik wyjaén11, 2e
roszczenia pracownicze oraz dlug od NFZ stwarzaj4 cigzk4 sytuacjp dla zakladu,
o której Radni, jako organ zalo2ycielski powinni wiedzieó.
JeSli chodzi o refundacjg leków, to kazdy lekarz ma osobn4 umowQ zNFZ. ale
jeéli do kierownictwa dojdzie informacja o nieprawidlowoSciach w prowadzeniu
dokurnentacji to s4 obowi4zani do zwrotu tej refundacli, a w interesie zakladu
jest Sci4gnigcie naleZnej kwoty od lekarzy. Kierownik skierowal swoj4 proSbg
do radnych, aby zabezpieczyó kwotp do NFZ, aby czekaj4c na rozstrzygnipcia
s4dowe nie doprowadzió do sytuacji marginalnej i upadku zakladu,
Glos zabral radny A. Bialy mówiEc, 2e w jgdrzejowskiej stuzbie zdrowia jest
tragiczna sytuacja. Ale Radni musz4 zajqó sig w sposób szczególny jednostk4 im
podleglq. Radny uwaZa, 2e w tej kwestii od samego pocz4tku byly blpdy ze
strony ZPOZ oraz NFZ. Uwa2a on, 2e na cal4 sprawq rzutuje postawa dwóch
silnych osobowosci-dyrektora NFZ i kierownika ZPOZ. Kierownika, który
vwa2a,2e skoro rna racjg to jest nieprzejednany, oraz dyrektora, który ,,trzyma
kasp", a skoro ma kasE to ma wladzg. Nie moZe byó tak, 2e konflikt dwóch osób
doprowadzi do konfliktu generalnego i do tragicznej sytuacji pacjentów.
Radny przyznal, ze osobiS cie zna przyklady umarzania i róZnego rodzaju dzialait
ugodowych ze strony Dyrektora wobec szpitali. Oddanie sprawy do s4du moze
jedynie pogorszyó sytuacjp. Wedlug radnego naleíy wspólnie z Burmistrzem,
jako osob4 odpowiedzialnE za opiekp zdrowotn4 w Jpdrzejowie, prosié
dyrektora H. Michalkiewicza o ponowne rozpatrzenie sprawv i ustosnnkowanie
sip kompromisowo. S4d to sprawa przyszloSci, a ludzkie tragedie bpd4 sip dziaó.
Trzeba prosió, aby pozytywnie ustosunkowal sig do rat. Jako radni powinni
zadbaé o dobro pacjentów.
Przewodniczqca E. WiÉniewska powiedziala, 2e równiez jest za
kompromisowyrn rozwiqzaniem sytuacji. Chciala wiedzieó, czy oprócz pism,
które niew4tpliwie kr444 migdzy obiema stronami, kierownik podjql jakieS kroki
celem rozwi4zania trudnej sytuacji np. czy rozrnawial z dyektorern osobiScie.
Clrciala równie2 wiedzieó co na dzieí dzisiejszy NFZ moZe zrobié z t4 sytuacj4.
Z tego, co PrzewodniczEcei wiadomo, calkowite umorzenie nie jest jú
moZliwe, ale mo2e bytoby warto postaraó sip o czgsciowe umorzenie. Obiecala
takíe.2e mohe osobiScie wlEczyó sig w negocjacje.
Do dyskusji dol4czyl radny A. Hatny mówi4c, 2e przy tak wysokich
zobowi4zaniach pracowniczych i innych kosztach nie bgdzie mozliwe
wygenerowanie 43 tyS zl miesigcznie na pokrywanie dlugu. Do pracowników



nie trafi4 Zadne argumenty, jesli pozostanq bez pensji- ratuj4c sip pójd4 do
kornornika. Wówczas zobowi4zania przeld4 do grniny jako organu
zalo?ycielskiego. Dlatego radny ma propozycje, by wyst4pili o po2yczkE dla
zaktadu,2eby nie doprowadzic do sytuacji takiej, 2e zakJad ulegnie likwidacji, a
gmina i tak bgdzie musiala zaplació. Gmina, jako zalotyciel nie bgdzie robila
Zakladowi takich problemów jak Fundusz ze splatami.
Glos zabral radny A. Wójcik mówi4c, 2e wiedziaL, 2e prgdzej czy póiúej
dojdzie do takiej sytuacji. Zapytal kierownika, co w tej sprawie bylo zrobione
przez ubiegly rok. Sam udzielil odpowiedzi, 2e nic ,,oprócz pism, gazet i
brudzenia wody.." Zmienlla sip ustawa i NFZ nie mo2ne umorzyó. Oni jako
radni nie rnog4 wyci4gaó od podatników pienigdzy, tylko dlatego, ze kierownik
nie zrobil wszystkiego co jest w jego rnocy by doprowadzic do umorzenia.
Dobrze, ze Burmistrz zwrócil sig do Dyrektora z proSb4 o przesunigcie terminu
splaty, poniewaZ sytuacja juZ dawno bylaby tragiczna. Poprosil kierownika, aby
sig zdecydowal gdyz raz sig przyznaJe, 2e trzeba zaplaci{ drugi raz mówi, 2e sig
nie nale2y. Zapytat, czy oni jako radni majA zatatwiaó,, a pan siE nawet nie
schyli"? Kierownik M. Boguslawski wyjaSnll, 2e nie jest ,,chlopcem do bicia",
reprezentuje zaklad i ludzi. Dodal, 2e niejest prawda, iz nie chcial consensusn,
wielokrotnie prosil o rozs4dne rozlohenie rat. Powtórzyl, 2e plació trzeba, a
dopiero potem moZna dochodzió na drodze s4dowej czy te kwoty byly naliczone
naleZnie. Podkreslil, 2e kahdy obywatel ma prawo korzystaó z przysluguj4cych
rnu praw, posluguj4c sig istniej4cyrni instrumentami w paústwie prawa, aby nie
krzywdzió instytucji ani czlowieka. Kierownik przyznal, 2e zaczS od
wykorzystania calej drogi adrninistracyjnej, ale wobec takich odpowiedzi ze
strony Dyrektora postanowil oddaó sprawg do s4du, aby wyjaénió zapis umowy.
Zapewnll, 2e pisrno procesowe jest tak sformulowane, aby nie bylo odebrane
jako zarzut. Przewodnicz4cy zapytal, czy w takim razíe kierownik nigdy nie
zwracal sig z proSb4 o umorzenie. Radny A. Wójcik dodal, iz jest mu wiadome,
ze kierownik sig zwraca| ale zawsze za posrednictwern pism, nigdy osobiScie i
dlatego taki jest efekt negocjacji. Zapylal takhe kierownika, dlaczego
doprowadzil do takiej sytuacji, 2e nie wszystkie pielggniarki prowadzily
odpowiedni4 dokumentacjg. Do dyskusji wl4czyl sip radny A. Hatny z pytaniern
do radnego A. Wójcika, 2e skoro tak dobrze orientuje sip w zapisach o NFZ to
nieclr powie, jakie kary s4 nakladane za uchybienia takiego rodzalv. Radny A.
Wójcik poprawil, 2e nie jest to kara( bo w takim przypadku bylaby to np.
trzykrotno$ó). Wywi1zala sig dyskusja, w któr4 wl4czyl sig Przewodnicz4cy
Kornisji proszec, by radni, chocia? na czas tak waZnej dyskusji zgubili barwy
polityczne. Przewodnicz4ca Rady Miejskiej poprosila, aby spróbowali .jeszcze
zrobió coS w tej sprawie, bo to chodzi o zaklad. Klótnie do niczego nie
doprowadz4.
Kierownik M. Boguslawski wyjaénil, 2e prowadzil pisemne negocjacje,
poniewaz pisma to dowody ,czaffro na biatym", ale jest ci4gle sklonny do
rozmów, przy zaistnialym konflikcie nale2y zrobic wszystko, by go rozwiqzaó.



Radny J. Kgdra przypomnial radnernu A. Wójcikowi ich wspóln4 rozmowQ, w
której pytal, dlaczego Jpdrzejów jest gorzeJ kontraktowany ni2 Busko czy
Wloszczowa. Radny Wóicik mial wtedy udzielió odpowtedzi, 2e ,, póki jest
Boguslawski to nie bgdzie lepiej". Radny Wójcik wyjaSnil, 2e chodzilo o inn4
sytuacjp i w tamtej sytuacji, bpd4c na mieiscu dyrektora, nie dalby wiQcei. W
gminie se pewne relacje bud2etowe, je2eli któryé z dyrektorów popelni bl4d, to
wczeSniej lub póZniej wyjdzie na jaw. W pewnych sytuacjach jest margines do
dyspozycji decydentów, tnozna wykorzystaó rezerwe, ale nie moZna tego
nagtaSniaó, by inni nie naslali kontroli. Zaproponowal, aby zostawió ten temat.
Dodal, 2e jak sip jest kierownikiem, to molna slaó pisma, 2eby pornóc
zakladowi, ale równoczeSnie nalezy zalatwiaó sprawy osobiScie.
Burmistrz zadal pytanie kierownikowi czy uznaje zasadnoSó kontroli, sposób
przeprowadzenia kontroli i wyniki kontroli. Kierownik odpowiedzial, 2e
zasadnoéó kontroli uznaje, gdyz NFZ ma do niej prawo, natomiast sposób i
wynik kontroli kwestionowal ( gdyz nie ma takiej sankcji w zakresie
pielEgniarstwa Srodowiskowo-rodzinnego). Bunnistrz zapytal wiEc, jaka jest w
takirn razie zasadnoéó zwracania sig do Rady o pomoc, jeSli kierownik jest
pewny swoich racji. W takirn wypadku powinien bronió swego i nie godzié sip
na Zadne ugody. Burmistrz podkreélil,2e widzi tutaj pewnego rodzalu dualizm.
Jeheli natomiast kierownik uznaje kontrolg w zakresie recept, to czy podj4l kroki
w stosunku do lekarzy, którzy nie prowadzili dokurnentacji, czy zrobil
egzekucjg i czy zostalo to w tej czpSci zasqdzone do NFZ. Bo zasadnoSó
kierownik uznal podpisuj4c Protokól pokontrolny. Kierownik odpowiedzial,
przywohrj4c przyklad p. Kluski, (który zostal obci4zony i placil, co
doprowadzllo go do upadku, dopiero po wielu latach okazalo sig, iz to p. Kluska
rnial racjp)- kierownik chcialby unikn4ó takiej sytuacji. Kierownik chciatby
zabezpieczyó zaklad. Chcialby oddawaó pieni4dze a jednoczeénie udowadniaó,
ze sA niezasadnie naliczone. Burmistrz poinfonnowal kierownika,2e lego pisma
nie prowadzqdo porozumienia. Kierownik podkreSlil, 2e lego dzialania maj4 na
celu dojScie do porozumienia. Poinformowal,2e czESó dokumentacji dotycz1ca
recept zagingla podczas kontroli, a Kierownik dtugo nie chcial tego ,,wyeiryaó",
aby nie rozjqtrzaó sytuacji. Dodal takae, ze jako czlowiek ma prawo do obrony
swojego stanowiska, podkreslil, ze to sE jego przernySlane decyzje, zawsze
prosil bior4c pod uwagQ dobro zakladu. Powiedzial, 2e s4 instrumenty do
zastosowania, które chroni4 taki zaklad, ale nie wyklucza to moZliwoSci
rozmowy. SEd ma wyjaSnió jedynie zapis ustawy.
Radny L. Sulek dodal, 2e wedtug niego chodzi glównie o uregulowanie
stosunków migdzyludzkich poprzez negocjacje. Wówczas ten problern nie bylby
taki straszny.
Radny A. Biaty podkreélil, 2e radni nie powinni zastanawiaó sig nad
politycznymi konfliktami migdzy osobami, gdy| dobro pacjentów schodzi na
dalszy plan, ataka sytuacja nie jest wskazana.



Przewodniczqcy oglosil przerwp 12.40- 12.55

Radny A Hatny wystEpil z wnioskiem, aby jako Kornisja wystEpili z wnioskiem
do Bunnistrza o udzielenie kredytu dla ZPOZ w wysokoSci 333 tyS zl., aby
ludzie nie mieli zarzutów, 2e jako komisja nic nie zrobili w tej sprawie. Radna
E. Ptasznik powiedziala,2e w zadaniach ich Komisji s4 bardzo cigzkie obszary-
oSwiata i zdrowie. Przypomniala zebranym, 2e w roku ubieglym udzielali
kredytów zwiqzanych z niewyplacalnoScie w sferze oówiaty, i odnosilo to
zamrerzony skutek. W przypadku ZPOZ rnaj4 do czynienia dodatkowo z
konfliktern personalnyrn- polityka przeklada sig na funkcjonowanie jednostek na
terenie miasta, Swiadczy to o tym, 2e spoleczeústwo nie jest nauczone
demokracji w pelnym tego slowa znaczeniv. Na zakoúczenie dodala, 2e leheli
ten kredyt rnialby pomóc, to takze poprze wniosek radnego A. Hatnego. Radny
A. Bialy równieZ stwierdzil, 2e wniosek jest sluszny, ale dodal, 2e mediacja jest
równie waana- jedno nie wyklucza drugiego. Dodal, 2e rozmowa kierownika,
burmistrza i przewodnicz4cej z dyrektorem Michalkiewiczem mole tylko
pornóc. Przewodniczqcy powiedzial, i2 on takhe popiera ten wniosek, a nawet
prosi o podjgcie dzialan w tej kwestii. Radna E. Ptasznik dodala,2e wskazane
byloby, aby jeden z lekarzy, czlonków Komisji równieZ wziS udzial w
rozrnowach. Burmistrz podkreSlil, i2 nale2y sip zastanowió, jakie s4 mozliwoSci
NFZ po zmianie ustawy i w jakiej plaszczyínie mog4rozmawiaó. Zwrocll sig do
kierownika mówi4c, 2e powinien zdawaó sobie sprawg, 2e ZPOZ to
samodzielny zaklad i gospodarka finansowa nale2y do zakladu. Artykul 231
ceduje, kto odpowiada za zapewnienie éwiadczen. Poza tyrn przypomnial, ze po
prywatyzaclikahdy bgdzie pracowal na swoje ryzyko i autorytet. PodkreSlll,2e
nale?y przygotowaó sip do rozmowy, sprawdzié jak beda zawierane kontrakty w
przyszlym roku, zastanowió siQ na ile bpdzie staó itd. Wówczas nale?y
zobaczyó, co jest rnoZliwe do uratowania, jechaó i zobaczyó, co da sig zalatwió.
Radny A. Wójcik dodal, i2 wedlug niego nale?y ,,dogadaó sig" z Funduszetn,
znale1ó furtkg calkowitego umorzenia, jeSli nie to optowaó za takim
rozlo2enieln na raty, aby zaklad mógt funkcjonowaé w tym i przysz|ym roku,
gdyZ to, co dziele sig teraz utrudnia planowanie i finansowanie zakladu. JeÉli to
wszystko zawiedzie nale2y szukaó pomocy ze strony bud¿etu gminy.
Kierownik M. Boguslawski podkreSlil, iz on takle popiera calkowicie chpó
rozmowy z dyrektorem éwigtokrzyskiego NFZ. Dodal, 2e zasadne byloby
przystopowanie finansowania swiadczeÁ na rok przyszly, zobaczyó, jaka bgdzie
stawka na pacjenta w rokn nastEpnym, gdyz jest to w kwestii negocjacji.
BezwzglEdnie jednak nale2y rozpoczqó rozmowy z Dyrektorem. Burmistrz, po
konsultacji z pozostalymi uczestnikami negocjacji, ustalil termin wyjazdu na
poniedzialek w skladzie: Przewodniczqca Rady Miejskiej, Burmistrz oraz
kierownik ZPOZ.



Radny A. Hatny stawia wniosek:

,, Wnioskujq o wystqpienie do Rurmistrza o rozpatrzenie moiliwoici udzielenia

kredytu dla ZPOZ w kwocie 333 tYi zl"

Burmistrz odczytal Statut ograniczaj4cy Zaldad i Radg Miejsk4 w kwestii

udzielania dotacji z BudZetu Gminy. Na proSbg pozostalych czlonków Komisji

radny A. Hatny wycofal wniosek do czasu poznaniawyników poniedzialkowyclt

rozmów w Swigtokrzyskirn NFZ.

Radny A. Biaty stawia wniosek:

íalu I\¡FZ
uresulowaniu svtuucii finansowei ZPOZ z NFZ"

za-7 przeciw- 0 wstrzm.- 0

Wniosek j ednogloSnie PrzYjPtY

Przewodniczqcy J. Zigbiúski zakoúczytr posiedzenie Kornisii o godz. 13.20

Kierownika ZPOZ w

I'rotokolowala:

Karina Mackiewicz

w kwestii

P rzewodniczqcY Kom isi i
Oíwiaty, Zdrowia i Opieki Spoleczne¡

.lan?ipninsti


